
Saksprotokoll i Kommunestyret - 02.04.2020  
 
Behandling: 
Ragnar Grønås (SV) fremmet følgende forslag på vegne av SV: 

Ørland SV foreslår Øyvind Næss inn som representant til generalforsamlingen i Kopparn 
utvikling AS. 

 
Gunnhild Tettli (AP) fremmet følgende forslag på vegne av AP og SP: 

Som generalforsamling for Kopparn Utvikling AS velges hovedutvalg for drift og strategi. 
 
Thor Bretting (H) fremmet følgende på vegne av H og FRP: 

1. Formannskapet i Ørland kommune velges som generalforsamling for Kopparn Utvikling 
AS. 

2. Selskapets vedtekter oppdateres tilsvarende. 
3. Det kalles inn til ekstraordinær generalforsamling. Iht aksjeloven § 5-18 skal 

vedtektsendringer foretas av generalforsamlingen. Det kreves både 2/3 flertall blant 
de avgitte stemmer, og av aksjekapitalen som er representert på 
generalforsamlingen 

4. Styret og alle som eier aksjer i et selskap kan foreslå vedtektsendringer. Dette må 
gjøres i så god tid at endringsforslaget kan tas med i innkallingen til 
generalforsamlingen. Etter aksjelovens § 5-10 (3) skal forslaget til vedtektsendring 
gjengis i sin helhet i innkallingen. Innkallingen skal sendes aksjeeierne minst en uke 
før generalforsamlingen skal holdes. 

5. Administrasjonen legger senest i kommunestyremøte 25. juni fram en 
eierskapsstrategi for alle selskap kommunen har eierskap i, hvor formål og 
selskapsstrategi inngår. 

6. Med utgangspunkt i eierskapsstrategien skal generalforsamlingen velge nytt styre i 
Kopparn Utvikling AS. Styrets kompetansesammensetning skal reflektere 
målsettinger i selskapsstrategien. 

 
Forslagsstiller ber om at følgende merknad til møteprotokoll tas inn i sin helhet: 
Daglig leder for Kopparn utvikling AS har i e-post av 13. januar oversendt en forespørsel til 
Ørland kommune om å utbetale lønn i 30 % stilling mot refusjonskrav til arbeidende 
styreformann for Kopparn utvikling AS. Dette er også praksis i dag for et annet styremedlem 
i Kopparn utvikling AS og det belastes Kopparn utvikling AS i sin helhet. I e-post bes det 
samtidig om etterbetaling for januar 2020. Som grunnlag for utbetaling av styrehonorar vises 
det til et styrevedtak om budsjettforslag 2020 i selskapet. 
 
Administrasjonen har i e-post bekreftet å påta seg arbeidet med å utbetale godtgjøring til 
styreleder for Kopparn utvikling AS. Det vil bli sendt refusjonskrav for utlegg tilsvarende 
stilling og administrative kostnader. 
 
I protokoll fra ekstraordinær generalforsamling i Kopparn Utvikling AS, datert 27. desember 
2019 kl 10:00-1030, fremgår av pkt. 4 at «Generalforsamling for Kopparn utvikling AS velger 
Ogne Undertun som ny styreleder». Det er ikke gjort vedtak om tilleggsfunksjoner som 
«arbeidende styreformann» eller tilsvarende. 
Av aksjelovens § 6-10 fremgår at «Godtgjørelse til styremedlemmer, varamedlemmer og 
observatører fastsettes av generalforsamlingen.». Refererte protokoll viser at et slikt vedtak 
ikke er gjort. Et budsjettvedtak i selskapets styre er ikke tilstrekkelig. 



 
Med bakgrunn i dette anses ikke Administrasjonen å ha foretatt nødvendig kvalitetssikring 
av grunnlaget for å utbetale godtgjøring slik det er inngått avtale om. Utbetalingen må 
således anses ulovlig. 
 
Saken bes oversendes kontrollutvalget i Ørland kommune for videre oppfølging og 
behandling. 
 
 
Votering  
Forslag fremmet av Gunnhild Tettli (AP) på vegne av AP og SP ble satt opp mot forslag fremmet 
av Thor Bretting (H) på vegne av H og FRP. Forslag fremmet av Gunnhild Tettli (AP) ble vedtatt 
mot 6 stemmer. 
 
Protokolltilførsel fremmet av Thor Bretting (H) på vegne av H og FRP følger vedtaket i saken. 
 
Forslag fremmet av Ragnar Grønås (SV) på vegne av SV ble satt opp som tilleggsforslag til 
forslag fremmet av Gunnhild Tettli (AP). Forslaget fikk 9 stemmer og falt. 
 
 
Vedtak: 
Som generalforsamling for Kopparn Utvikling AS velges hovedutvalg for drift og strategi. 
 
Protokolltilførsel fremmet av Thor Bretting (H) på vegne av H og FRP: 
Daglig leder for Kopparn utvikling AS har i e-post av 13. januar oversendt en forespørsel til 
Ørland kommune om å utbetale lønn i 30 % stilling mot refusjonskrav til arbeidende 
styreformann for Kopparn utvikling AS. Dette er også praksis i dag for et annet styremedlem 
i Kopparn utvikling AS og det belastes Kopparn utvikling AS i sin helhet. I e-post bes det 
samtidig om etterbetaling for januar 2020. Som grunnlag for utbetaling av styrehonorar vises 
det til et styrevedtak om budsjettforslag 2020 i selskapet. 
 
Administrasjonen har i e-post bekreftet å påta seg arbeidet med å utbetale godtgjøring til 
styreleder for Kopparn utvikling AS. Det vil bli sendt refusjonskrav for utlegg tilsvarende 
stilling og administrative kostnader. 
 
I protokoll fra ekstraordinær generalforsamling i Kopparn Utvikling AS, datert 27. desember 
2019 kl 10:00-1030, fremgår av pkt. 4 at «Generalforsamling for Kopparn utvikling AS velger 
Ogne Undertun som ny styreleder». Det er ikke gjort vedtak om tilleggsfunksjoner som 
«arbeidende styreformann» eller tilsvarende. 
Av aksjelovens § 6-10 fremgår at «Godtgjørelse til styremedlemmer, varamedlemmer og 
observatører fastsettes av generalforsamlingen.». Refererte protokoll viser at et slikt vedtak 
ikke er gjort. Et budsjettvedtak i selskapets styre er ikke tilstrekkelig. 
 
Med bakgrunn i dette anses ikke Administrasjonen å ha foretatt nødvendig kvalitetssikring 
av grunnlaget for å utbetale godtgjøring slik det er inngått avtale om. Utbetalingen må 
således anses ulovlig. 
 
Saken bes oversendes kontrollutvalget i Ørland kommune for videre oppfølging og 
behandling. 



 
 


